
   
 
安全防范 Tourist Safety 
 
新西兰是一个治安相对良好的旅游地点， 但是并不表示这里没 有犯罪发
生。当您来到新西兰旅游时,请不要放松警惕. 
 
请注意这些要点，以便您能享受您的假期，避免不必要的麻烦。 
 

保护您的财物安全 
 
• 如果你需要去吃飯或购物而離開你的汽車，请確認您 	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  

沒有在汽車裏面留下任何贵重物品，例如照相机， 	
  钱包， 	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  
手机，录影机等。請將貴重物品隨身攜帶。 	
  

• 小心看管你的财物，不要把手机，电脑或相机放在你的视	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  	
  
线以外的地方，以防止贵重物品被抢走。 

• 在公共場所，特别是在机场、火车站或者轮渡码头，                             
注意好你的手提包，购物袋，行李等。 

• 當您留在酒店裏，請锁好您的門窗。 
• 如果您的旅馆提供保险柜，请使用它存放您的贵重物品。  
  
如果有物品被窃取或丢失，立刻去警察局或打电话 111 报警。如果你能提供
失物的产品电子编号，将方便警察在找到它们后联系你。  
 

个人安全  
 
• 請多與你的朋友一起行動， 不要在晚上单独行走，特別是在黑                    

暗的地方。 
• 如果你攜帶大量现金、贵重物品或者首饰，請緊握住手提包。                   

最好的方式是斜挎手提包於你的肩上。 
• 新西兰人是非常友善的，但是您還需要警惕，不要接受陌生人                   

的饮品,并且請看管好您自己的饮品。 
• 当您在使用提款机时，请警惕在您附近的人，并盖住密码 
 

	
  	
  	
  	
  	
  	
       
 
 



   
 
 

Tourist Safety 
 
New Zealand is a relatively safe travel destination but we are not totally crime free. It is 
important that you take the same precautions to look after yourself and your 
possessions as you would at home. 
 
This useful information will help make your stay in our country safe and enjoyable. 
 
Keeping your stuff safe 
• Before leaving your vehicle (for example, at scenic spots                                                   

to go for your meals, or to shop) please ensure you                                                                
haven't left any valuables such as cameras, wallets,                                                     
mobile phones, video recorders etc visible inside the car.                                        
Please take them along with you.  

• Take care not to leave your mobile phones, computers or                                                    
cameras in places where someone could grab them while                                               
you’re not looking. 

• Don't leave handcarry, shopping bags, luggage etc unattended in 
public places, especially at the airport, railway stations or ferry 
terminals.  

• At your hotel, always lock your room doors and keep windows 
secured.  

• If there is a safe at your hotel, use it to store your valuables. 
 
Report lost or stolen possessions to the nearest police station as soon as possible, or call 111 if 
the matter's urgent. If you have kept a record of the description and serial numbers of electronic 
items, it will help the police to contact you if they are found.  
 
Keep yourself safe 
• Don't walk alone late at night and avoid unlit areas.  Walk in groups. 
• Please keep all your valuables, such as cash or credit cards inside your                          

handbag if you need to take them with you.   Carry your handbag close                                
to you.  

• New Zealanders are very sociable people but you need to be sensible.                                
Avoid accepting drinks from strangers and don’t leave your drink                               
unattended.  

• Be aware of people around you when using ATMs (cash machines)                                          
and hide your PIN.  

	
  	
  	
    
 


